

Office use only

Date:

Amount Paid:



西貢之友

Friends of Sai Kung

Membership Application

Friends of Sai Kung is a not-for-profit community organisation which seeks to **preserve and improve the quality of life of Sai Kung** people and to protect the unique environment of Sai Kung for the benefit of Hong Kong and its visitors.

Our activities include:

- Exhibitions, meetings, lectures, seminars, etc.,
- Collecting and disseminating information on all matters relating to quality of life in Sai Kung,
- Contributing to decisions affecting the future of Sai Kung, through written appeals, public meetings or otherwise, and
- Identifying worthy projects that will improve Sai Kung's environment and implementing them.

If you would like to join us, (to participate in activities or just to be kept informed) please fill in this form. Membership fee: 100HK\$ regular / 50HK\$ junior (under 18) or senior (65 or over).

Contact Information

Name	
Address	
City and Country	
Home Phone	
Work Phone	
E-Mail Address	

Would you like to help?

- Conservation (heritage /environmental issues/etc.)
- Community (tourism studies/events/activities/etc.)
- Research (planning applications/new initiatives/ etc.)
- Membership (new members/promotion/funds raising/etc.)
- Web site development (photos/content/translations/etc.)
- Others

Further Information and FSK Contact Details

www.friendsofsaikung.org

Please send a cheque to the following address, with your **completed** application form

Address: **Membership Secretary, P.O. Box No. 45, Sai Kung Post Office, Sai Kung, N.T.**

Email: **gerryhk88@hotmail.com**

Fax: 2328 2218



西貢之友
Friends of Sai Kung

會員申請表

西貢之友是一個非牟利的社區組織，旨在保持及改善西貢區居民之生活素質；同時，亦希望透過不同的活動，為本港和遊客，保護區內獨有的自然環境。

我們的活動：

- 展覽、會議、講座和演講等等
- 收集及發放所有與區內生活質數有關資訊
- 透過公眾論壇和書面訴請，為影響西貢未來發展給予意見
- 識別和實行有價值的方案，令西貢環境得以改善

若閣下有興趣加入本會(參加未來活動或只收)請填寫以下表格。會費：100HK\$基本會員/50HK\$ 青年(18歲以下) 或長者 (65歲或以上).

姓名：

電郵地址：

電話號碼：

手提電話：

住址：

(資料有助我們確認你會否受到 土地用途申請影響)

歡迎加入以下小組為西貢出一分力

- 保育 (文物/環境等問題)
- 社區 (旅遊研究/活動等)
- 調查/研究 (規劃申請)
- 會員事務 (新會員/推廣/籌款)
- 網頁管理 (相片/內容/翻譯)
- 其他

你可瀏覽本會網頁 www.friendsofsaikung.org

住址: **Membership Secretary, P.O. Box No. 45, Sai Kung Post Office, Sai Kung, N.T.**

Fax: 2328 2218

電郵: gerryhk88@hotmail.com